
Protokół Nr XXXVI 
z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 21 października 2008 r. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 10.00 otworzył 
XXXVI sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Pana Burmistrza 
Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, zaproszonych gości, Komendanta Powiatowego 
Policji w Kamieniu Pomorskim p. Krzysztofa Targońskiego, Komendanta Policji w 
Dziwnowie p. Jarosława Kapitana, mieszkańców Gminy Dziwnów, młodzieŜ z Gimnazjum 
Publicznego „Pomerania” w Dziwnowie oraz Liceum Społecznego w Dziwnowie oraz 
przedstawicieli mediów  
 
Następnie Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 
gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji /zał. nr 3/. Zapytał czy są uwagi, wnioski do porządku obrad. Nikt z radnych, ani Pan 
Burmistrz nie zgłosili wniosków do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie pkt 3a - Informacja z wykonania 
budŜetu za I półrocze 2008 r. 
 
W głosowaniu; za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 4 Rada Miejska w Dziwnowie 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady przyjęła zaproponowaną zmianę 
do porządku obrad.  
 
Nastąpiło głosowanie nad całością porządku obrad po zmianach; 
 
W głosowaniu; za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 4 Rada Miejska w Dziwnowie  
większością głosów Rady przyjęła zaproponowany porządek obrad.  
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a/ stwierdzenie quorum;  
b/ wnioski do porządku obrad 
c/ przyjęcie protokołów Nr XXXII, XXXIII, XXXIV, XXXV z sesj i Rady Miejskiej  
w Dziwnowie. 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami. 
3. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.   
3a. Informacja z wykonania budŜetu Gminy za I półrocze 2008 r. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
6.  Projekt uchwały w sprawie w sprawie zawiadomienia o sposobie wykorzystania 

informacji zawartych w nocie sygnalizacyjnej Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej 
w Szczecinie  

7. Projekt uchwały w sprawie wskazania kierunków działania Burmistrza Dziwnowa w zakresie 
nadzoru nad działalnością Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Dziwnowie. 

8. Projekt uchwały w sprawie wskazanie kierunków działania Burmistrza Dziwnowa w sprawie 
budowy basenu w Dziwnowie.  

 



 2

9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dziwnówek na lata 
2007 - 2015. 

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łukęcin na lata  
 2007 - 2015. 
11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Międzywodzie na lata 

2007 - 2015. 
12. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 

nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie.  
13. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości połoŜonych w 

Dziwnowie. /dz. 64/4 i 156/4 
14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości połoŜonej w Dziwnówku 
15. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnówku. /dz. nr 112/1 / 
16. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie. /dz. Nr 99/7/ 
17. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie /dz.5/4/. 
18. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie /dz. 498/1/. 
19. Projekt uchwały w sprawie zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie /dz. Nr 386/2/  
20. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Łukęcinie /dz. Nr 19/8/  
21. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejna umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Łukęcinie /dz. Nr 114/62/  
22. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejna umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Łukęcinie /dz. Nr 114/62/  
23. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą nieruchomości połoŜonej we Wrzosowie.  
24. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnówku. /dz. Nr 144/3/.  
25. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie /dz. Nr 99/7/.  
26. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Międzywodziu /dz. Nr 
90/15/.  

27. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 
dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie /dz. Nr 83/2/.  

28. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 
dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie /dz. Nr 278/21/.  

29. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z 
dotychczasowym dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie /dz. Nr 213/2/. 

30. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości połoŜonej w 
Dziwnówku stanowiącej mienie komunalne na okres 10 lat.  

31. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierŜawy części działki nr 24/13 połoŜonej w Dziwnówku.  

32. Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r. 
33. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków 

ochotniczej straŜy poŜarnej za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniu poŜarniczym 
34. Wolne wnioski. 
35. Zakończenie sesji. 
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Nastąpiły głosowania nad przyjęciem protokołów z poprzednich sesji: 
 
Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła protokół z XXXII sesji Rady Miejskiej  
w Dziwnowie.  
 
Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej w 
Dziwnowie.  
 
Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej  
w Dziwnowie.  
 
Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej  
w Dziwnowie.  
 
 
Ad. 2 
Przewodniczący poinformował, Ŝe tradycyjnie, jak co roku zaprosił Panów Komendantów 
Policji w celu przedstawienia informacji, swoich spostrzeŜeń oraz osiągnięć z okresu sezonu 
letniego w Gminie Dziwnów.  
 
Pan Targoński powiedział, Ŝe sezon moŜna zaliczyć do udanych. Na okres sezonu na teren 
Powiatu Kamieńskiego zostały skierowane dodatkowe siły Policji tzw. siły wsparcia z innych 
miast. Połowa z tych sił była ulokowana w Dziwnowie druga połowa w Międzyzdrojach. 
UwaŜa, Ŝe Policjanci wykonali swoje zadanie dobrze. Wynika to nie tylko ze statystyk, ale 
równieŜ z rozmów z mieszkańcami Gminy Dziwnów i Międzyzdroje.  
Sezon z policyjnego punktu widzenia moŜna uwaŜać za udany, poniewaŜ nie było większego 
wydarzenia, które wstrząsnęłoby opinią publiczną lub mieszkańcami tego terenu.  
Na odprawie w Szczecinie Powiat Kamieński został oceniony najlepiej pod względem prac. 
Dla porównania podał, Ŝe w sezonie w roku ubiegłym skradziono 16 samochodów, w tym 
roku 4. Wynika to równieŜ z tego, Ŝe właściciele ośrodków wzięli pod uwagę uwagi Policji i 
lepiej zabezpieczyli teren. Bardzo duŜy nacisk połoŜył jako Komendant na eliminowanie z 
ruchu drogowego nietrzeźwych kierowców. Efektem kontroli jest to, Ŝe 2-3 osoby na 200 
kontrolowanych prowadzących jest pod wpływem alkoholu. Dzięki pomocy finansowej 
trzech Gmin moŜna było dodatkowo do słuŜby skierować codziennie siedmiu policjantów. 
Efektem wszelkich działań było to, Ŝe było bezpiecznie. 
Nie jest zadowolony z ilości zdarzeń na ośrodkach wczasowych. W porównaniu do roku 
minionego tych zdarzeń było więcej. Mimo, Ŝe skradziono samochodów mniej to jednak 
kradzieŜy np. telefonów komórkowych, wynikające z niefrasobliwości turystów było więcej. 
Zamierza się przeprowadzić szeroką akcję propagandową profilaktyki ruchu drogowego, 
bezpiecznych zachowań dzieci – np. akcja odblasków.  
Następnie Pan Komendant zwrócił uwagę na fakt duŜej ilości namiotów piwnych na plaŜy. 
Poprosił Radę o rozwaŜenie ilości namiotów na przyszły sezon. Stwierdził, Ŝe według jego 
oceny namiotów było za duŜo, niemal przy kaŜdym zejściu. Główne problemy, z jakimi 
napotykała się Policja to zakłócenie ciszy nocnej. Właściciele hałaśliwych obiektów nie płacą 
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mandatów, proszą o skierowanie sprawy do Sądu Grodzkiego, co kończy się karą w 
wysokości ok. 500 zł. Jest bardzo duŜo w tej sprawie telefonów od turystów mieszkających w 
pobliŜu tych obiektów. Namioty te oprócz tego, Ŝe generują hałas, równieŜ zanieczyszczają 
plaŜę. 
Komendant poinformował, Ŝe uruchomione zostały dwa systemy monitoringu w Kamieniu i 
Międzyzdrojach. Zaproponował prezentację efektów działania z uŜycia kamer. Podkreślił, Ŝe 
odkąd zainstalowano kamery na ul. Mickiewicza – deptak w Kamieniu nie ma zdarzeń 
dewastacji, co wcześniej było nagminne. Zaproponował uwzględnienie w planach równieŜ 
podobny monitoring na terenie gminy.  
Następnie Komendant poinformował zebranych o statystycznych ilościach poszczególnych 
zdarzeń. 
 
Radny p. Kozłowski – w imieniu mieszkańców zamieszkujących w pobliŜu obiektu 
„Bocianie Gniazdo” w Dziwnowie zapoznał zebranych z fragmentami pisma, jakie złoŜyli do 
niego jako radnego w celu przedstawienia na sesji. Mieszkańcy skarŜą się na uciąŜliwości 
związane z sąsiedztwem obiektu, nieustający hałas – krzyki, głośną muzykę. Pismo zawiera 
pytanie, – dlaczego słuŜby porządkowe takie jak Policja, StraŜ Miejska nie reagują na 
nagminne łamanie prawa? 
 
Komendant p. Targoński – odpowiedział, Ŝe StraŜ Miejska to nie Policja i nie ma nad StraŜą 
Ŝadnego nadzoru. Nie doczekał się informacji na temat efektów pracy StraŜy Miejskiej w 
Dziwnowie z miesiąca lipca i sierpnia.  
Ukierunkowanie współpracy ze StraŜą w Międzyzdrojach spowodowała, Ŝe nie było 
większych problemów ze źle zaparkowanymi samochodami w Międzyzdrojach.  
Problem hałasu w Gminie Dziwnów to szczególnie trzy miejsca: Bocianie Gniazdo w 
Dziwnowie, Planeta Słońca w Dziwnówku i Krzyś w Międzywodziu. Na kaŜdy sygnał Policja 
reagowała poprzez przyjazd. Mandat to jedna forma, którą Policja moŜe zrobić. Przepisy w 
tym zakresie nie są jasne i czytelne- np. prawo budowlane.  
Poinformował, Ŝe na pierwszy sygnał Policja stosuje pouczenie, prośbę o ściszenie muzyki 
lub zamknięcie imprezy. Po odjeździe Policji najczęściej muzyka jest pogłośniona. Są 
kierowane wnioski do Sądu Grodzkiego, ale mówił wcześniej, jaki jest tego efekt.  
 
Pan Burmistrz – powiedział, Ŝe problem Bocianiego Gniazda ciągnie się od 12 lat. Była to 
zabudowa tymczasowa, obecnie jest jako samowola budowlana. Kiepskość StraŜy Miejskiej, 
tak jak powiedział Pan Komendant, trwa od zawsze, bo jest ich za mało. Planuje spotkanie, 
które spowoduje, Ŝe w sezonie letnim będzie tych straŜników więcej. W sprawie Bocianiego 
Gniazda zrobił wszystko, to znaczy, Ŝe zrobić więcej juŜ nic nie moŜe. W finale tej sprawy 
dotarł do osoby w randze ministra. Na dziś sprawa wygląda tak, Ŝe wszystko leŜy w rękach 
Nadzoru Budowlanego w Kamieniu Pomorskim oraz Nadzoru Budowlanego w Szczecinie. 
Jest przekonany, Ŝe ten marazm trwający 12 lat przed sezonem 2009 się zakończy. 
  
Pan Komendant – powiedział, Ŝe Policja stara się zrobić coś w tej materii w miarę swoich 
moŜliwości, ale ma ograniczone pole manewru.  
 
Zastępca Burmistrza p. Ławrynowicz-Wiśniewska – powiedziała, Ŝe dziś na Sali jest 
młodzieŜ i dobrze, bo dwa tygodnie temu młodzieŜ wracając z dyskoteki zdewastowała 
wszystkie śmietniki na drodze od „śeglarskiej do Urzędu”. Poprosiła Pana Komendanta o 
poinformowanie młodzieŜy, jakie groŜą w tej sprawie konsekwencje i sankcje związane z 
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aktami wandalizmu i niszczenie mienia komunalnego. Oprócz zdewastowanych śmietników, 
były wyłamane drzewka, poprzestawiane znaki. 
 
Pan Komendant Targoński – powiedział, Ŝe równieŜ się cieszy, Ŝe jest młodzieŜ. Jest to 
lekcja demokracji na Ŝywo. Młodzi ludzie odpowiadają przed Sądem Rodzinnym i Nieletnich 
w przypadku popełnienia czynu karalnego. Takie informacje trafiają do szkoły, jeśli doszło do 
zniszczenia mienia o określonej wartości, to właściciel, miasto, gmina moŜe zwrócić się o 
zwrot kosztów do rodziców. Jeszcze raz podkreślił jak waŜną rolę w takich przypadkach 
spełnia monitoring. Jedną zaletą jest to, Ŝe odstrasza, drugą, Ŝe jest łatwość ustalenia sprawcy. 
Zwrócił uwagę na to, Ŝe nie ma dostatecznej ilości patroli, ale na kaŜdy sygnał dyŜurny 
reaguje. 
 
Przewodniczący Rady – pogratulował Panu Komendantowi wyników. Podkreślił, Ŝe bardzo 
duŜym problemem jest hałas, jednak w tym przypadku teŜ trzeba znaleźć złoty środek, bo 
ludzie przyjeŜdŜają na urlop, a na urlopie Ŝyje się inaczej. Nie jest jednoznaczne, aby 
wszystko zlikwidować i o godz. 22.00j robić pustynię, czy teŜ w pewnych miejscach na to 
pozwolić. 
Na pewno są dwie sprawy, z którymi trzeba będzie się zmierzyć. Jest to monitoring i kwestia 
namiotów, gdzie juŜ w zeszłym roku były próby wprowadzenia stosownych uchwał. UwaŜa, 
Ŝe w tym roku wróci się do tematu i poprowadzi w odpowiednim kierunku.  
 
Pan Komendant – dodał, Ŝe Gmina będzie miała w tym temacie sprzymierzeńców w postaci 
Urzędu Morskiego, Sanepidu i Policji.  
 
Przewodniczący Rady - podziękował obu Komendantom za przybycie. 
 
W punkcie dotyczącym pracy Rady Przewodniczący przedstawił: 
- odbył się Sejmik Klubu Olimpijczyka – piękna impreza, wspaniale zaprezentowały się 
szkoły, 
- uczestniczono w otwarciu Sali widowiskowej w Przedszkolu, 
- odbyło się w piątek otwarcie świetlicy w Dziwnówku. Podziękował w imieniu dzieci i 
mieszkańców Dziwnówka Radzie i Panu Burmistrzowi, Ŝe doszło do wybudowania tej 
świetlicy po wielu protestach z róŜnych stron, 
- uczestniczono we wspaniałym święcie komandosów – 20 – rocznica powstania 
Stowarzyszenia w Dziwnowie, 
- uczestniczono w święcie „Dnia Edukacji Narodowej” w Szkole Podstawowej , Gimnazjum  
i Liceum. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował wpisanie się radnych na listę dyŜurów radnych.  
 
Następnie Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe organami gminy zgodnie z ustawą o 
samorządzie gminnym jest rada gminy oraz wójt. 
Do właściwości Rady naleŜy m.in. stanowienie o kierunkach działania Burmistrza. Z ustawy 
wynika równieŜ, Ŝe „Wójt, Burmistrz wykonuje uchwały Rady Gminy”, „ w realizacji zadań 
gminy wójt, burmistrz podlega wyłącznie Radzie. Przewodniczący stwierdził, Ŝe niestety 
część uchwał nie jest realizowana. Przypomniał, Ŝe uchwały Rady są prawem, które naleŜy 
przestrzegać. W związku z tym, Ŝe wielokrotnie o tym rozmawiano, a Pan Burmistrz części 
uchwał nie realizuje, wystąpił do Pana Burmistrza z pismami „wezwaniem do usunięcia 
naruszenia prawa” m.in: 
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− o powołaniu biegłego – przez rok uchwała nie została wykonana przez co komisja 
Rewizyjna nie jest w stanie kontynuować pracy, 

− w uchwale w sprawie budŜetu znalazły się pieniądze na gazetkę Rady Miejskiej „Nad 
Dziwną” - Pan Burmistrz dwukrotnie odmawiał pisemnie wstrzęcia procedur z tym 
związanych. 
Po rozmowach z radnymi zdecydował na zlecenie wydania gazetki – koszt niecałe dwa 
tysiące złotych. Mimo Ŝe są pieniądze w budŜecie na tę gazetkę, mimo uchwały sprzed 
miesiąca, nie ma moŜliwości zapłaty za nią , poniewaŜ Pan Burmistrz odmawia realizacji 
budŜetu i zapłaty za gazetkę „Nad Dziwną”. 
Zakłada się taką moŜliwość, Ŝe radni będą się składali na gazetkę i będą ją wydawali. 
Następnie z protokołu sesji Przewodniczący przypomniał cyt. „Pańskie obietnice, Pańskie 
słowa na ostatniej sesji, kiedy rozmawialiśmy o dostępie Rady Miejskiej do stron 
internetowych www.dziwnow.pl . Zacytuję Pańskie słowa, jakie Pan powiedział miesiąc 
temu cyt. „Przewodniczący poprosił o wypowiedzenie się Pana Burmistrza na temat 
podstrony „Rada Miejska” w internecie. 
Burmistrz powiedział, Ŝe odpowie na piśmie, ale jak wcześniej rozmawiał z Panem 
Pasternakiem, który prowadzi tę stronę, dostęp do tej strony jest swobodny poprzez 
Janusza Pasternaka. Przewodniczący zapytał – swobodny dostęp, czyli moŜna 
wprowadzać materiały samodzielnie bez cenzury? Pan Burmistrz powiedział, umówmy 
się tak, Ŝe odpowiem na to pytanie na piśmie Ŝeby nie było dyskusji.”  
Następnie Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe nalegał na to aby przy mieszkańcach i 
Radzie odpowiedział Burmistrz „czy Rada będzie miała swobodny dostęp bez ograniczeń 
do strony internetowej.  
Powiedział, Ŝe słowa Burmistrza brzmiały – „tak będzie miała”.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo  od Burmistrza w tej sprawie, w którym to 
Burmistrz informuje, Ŝe „nie wyraŜam zgody na umieszczenie na podstronie internetowej 
„Rada Miejska”  informatora Rady Miejskiej „Nad Dziwną”. Odnośnie zaś kwestii 
uzgodnienia ze mną na sesji zamieszczania materiałów z prac Rady gotów jestem wyrazić 
zgodę na umieszczenie wyłącznie treści merytorycznych dotyczących prac organu 
uchwałodawczego Gminy, niezawierających Ŝadnych polemik ani ataków politycznych. 
Protokoły Rady Miejskiej moŜna bez Ŝadnych przeszkód umieszczać na stronie BIP, na której 
funkcjonuje odpowiednia podstona. Niezwykle mi przykro, Ŝe Rada Miejska nie korzysta z 
istniejących od dawna moŜliwości. Informuję takŜe, Ŝe adresat pisma z dnia 16 września br. 
Jest moim pracownikiem, więc pismo takie naleŜy adresować do mojej osoby jako 
Burmistrza”. 
 
Następnie Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe są teŜ inne pisma w sprawie uchwał, które 
nie są realizowane i oczekuje na odpowiedź Pana Burmistrza. 
 
Radny p. Kozłowski – powiedział, Ŝe pozwolił sobie przejrzeć informator „Nowy Dziwnów” 
z tego i poprzedniego roku.  
W zeszłym roku - , sympatyczne zdjęcia wspólnie do pomnika Pan Burmistrz z Radą z 
radnymi. 
Z tego roku – są Ŝyczenia noworoczne Przewodniczącego i Burmistrza na pierwszej stronie i 
jedno zdjęcie Przewodniczącego w środku tekstu. Drugi z tego roku – ani jednego zdjęcia 
radnego, trzeci to samo. Stwierdził, Ŝe  Radni uczestniczą w Ŝyciu publicznym Gminy – 
dlaczego nie mogą mieć moŜliwości. 
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Burmistrz – odpowiedział, Ŝe dopilnuje, aby zdjęcia były regularnie tam zamieszczane w 
ilości większej niŜ dotychczas. 
 
Radny p. Kozłowski – wyjaśnił, Ŝe nie chodzi o jego zdjęcia, ale władze, czyli Radę i 
Burmistrza, aby szła jednym krokiem do pomnika, na uroczystościach, aby nie robić 
podziałów. Zachęca do powrotu do dobrych tradycji z poprzedniego roku. Rozpoczęto start 
do nowej kadencji wspólnie i tylko o to chodzi.  
 
Burmistrz – powiedział, Ŝe jest okazja, aby 11 listopada iść wspólnie. 
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe chce wrócić do tematu wydawania gazetki „Nad 
Dziwną” i dostępu do strony internetowej. 
 
Burmistrz – odpowiedział, Ŝe Pan Przewodniczący odpowiedź otrzymał. Chce przypomnieć, 
Ŝe na ostatniej sesji bardzo prosił o spotkanie w cztery oczy i Pan Przewodniczący z tego nie 
skorzystał. Dalej uwaŜa, Ŝe wydawanie dodatkowych pieniędzy jest zbędne. W Gazetce 
„Nowy Dziwnów” moŜna się umówić, Ŝe strona 2-4 będzie dostępne dla Rady Miejskiej i za 
jedne pieniądze będą informacje Rady przekazywane. Rozumie, Ŝe Rada Miejska zatwierdza 
budŜet, ale za jego realizację odpowiada Burmistrz.  
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe zgadza się, Ŝe za realizację odpowiada Burmistrz, ale 
budŜet trzeba realizować. Wszystkie zadania umieszczone w budŜecie nie są wynikiem 
jakiegoś przestępstwa, nie są czymś co moŜe prowadzić do ponoszenia jakiś konsekwencji, 
natomiast wolą Rady było i jest wydawanie gazetki „Nad Dziwną”. Chce przypomnieć, Ŝe z 
ustawy wynika, Ŝe Burmistrz wykonuje uchwały Rady, a nie „mogę wykonywać uchwały 
Rady”. Pan Burmistrz w tej chwili robi to drugie- mogę, ale nie muszę, wybiórczo to co chce. 
Przypomina o rocznym terminie wyboru prawnika w sprawie zmiany umowy dzierŜawy 
dokonanej przez Burmistrza.  
 
Burmistrz – odpowiedział, Ŝe moŜna, bo taka opinia została wydana przez niezaleŜnego 
prawnika. Uzgodnienie osoby rzeczoznawcy z Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej było 
niemoŜliwe. 
 
Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe wygląda to tak, Ŝe do tej pory Komisja Rewizyjna 
nie ma opinii prawnika, który zostałby powołany w porozumieniu z Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej. Następnie odczytał treść uchwały dotyczącej powołania biegłego. 
 
Radna p. Szafran – powiedziała, Ŝe kaŜda gazetka ma określoną ilość nakładów. Nie 
dopatrzyła się aby „Nad Dziwną” miała zapisany nakład oraz to, Ŝe redaktorem naczelnym 
jest Pan Przewodniczący. 
Czy tak to powinno być w świetle prawa. 
 
Przewodniczący Rady – odpowiedział, Ŝe nie wie czy musi być podany nakład, natomiast 
przy rejestracji gazetki musi być podany redaktor. 
Zwracając się do Pana Burmistrza Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe osobiście oczekuje i 
Rada równieŜ wykonywania przez Pana Burmistrza uchwał. Radni złoŜą się na gazetkę, 
wydadzą następny numer informatora „Nad Dziwną”. JeŜeli Burmistrz uwaŜa, Ŝe jest 
właścicielem Gminy to jest to nieporozumienie, bo są dwa organy ustawowe, gdzie to Rada  
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ustala kierunki pracy Burmistrza. Rada będzie wydawała gazetkę, niezaleŜnie od tego czy Pan 
Burmistrz będzie chciał płacić z budŜetu środkami , które są uchwalone, czy teŜ nie.  
Przewodniczący stwierdził, Ŝe jest to niedobry wskaźnik odnośnie chęci podjęcia współpracy 
Burmistrza z Radą.  
 
Burmistrz – zwracając się do Przewodniczącego – powiedział, Ŝe nie kładł by tego na szalę 
chęci czy niechęci współpracy z Radą. MoŜe rozmawiać na temat „Nowego Dziwnowa” i 
udostępnienia Radzie kilku stron. Za te same pieniądze będą przekazane te same informacje.  
 
Ad. 3 
Informację Burmistrza o pracy między sesjami przedstawił p. Krzysztof Kozicki Burmistrz 
Dziwnowa.  
 
Burmistrz powiedział, Ŝe: 

- od 3 - 23 września trwała kontrola NIK-u, protokół z kontroli jest do wglądu 
- 12.09.br odbyło się spotkanie z pracownikami w temacie planu zagospodarowania 

przestrzennego – plan (Dziwnowa od ul. Szosowej do mostu) jest prawie gotowy. 
Będzie moŜliwość egzekwowania róŜnych samowoli budowlanych.  

Zakłada się, Ŝe będzie robiony w przyszłym roku plan zagospodarowania przestrzennego 
w Międzywodziu. 
Bazy ratownicze: w Międzywodziu do gruntownego remontu, w Dziwnowie zostanie 
tylko obiekt drewniany po prawej stronie, garaŜ w kształcie litery L.Wszystkie pozostałe 
obiekty zostaną rozebrane, poniewaŜ ich stan jest tragiczny. 
W Dziwnówku dzierŜawa jest jeszcze na przyszły rok. 
W Łukęcinie baza będzie rozebrana zupełnie i teren ten zostanie przeznaczony pod sprzęt 
plaŜowy. BliŜej Łukęcina jest miejsce, które przewidywane jest na bazę ratowników. 
RozwaŜono likwidację bazy w Łukęcinie, ale miejscowość się rozrasta i nie byłaby to 
dobra decyzja. 
 
- 19 – 21 września br. Odbył się Międzynarodowy Sejmik Klubów Olimpijczyka i Rad 

Regionalnych. Sejmik był bardzo udany i jest to opinia nie tylko osób z zewnątrz, ale i 
mieszkańców gminy. 

- 23 września Burmistrz uczestniczył w spotkaniu w Rejonie Dróg Publicznych  w 
Koszalinie, gdzie w rozmowie z p. Dyrektorem Krawczykiem wrócił temat drogi 102. 
Procedury trwają - w przyszłym roku o tej porze będą rozpoczęte, a do końca roku 
zakończone budowy rond: jednego przy moście, drugiego przy pomniku. W 
listopadzie Pan Dyrektor Krawczyk ogłosi przetarg na projektowanie drogi przez 
Dziwnów od ronda do ronda. W przyszłym roku nie będzie droga robiona, chyba Ŝe z 
końcem roku 2009, jak powiedział p. Krawczyk. 

- Dnia 25 września br. Burmistrz podpisał umowę z p. Ladą tj. firmą, która będzie 
budować promenadę. Dokumentacja jest w trakcie prac. Rozpoczął się cykl budowy 
promenady w Dziwnowie i innych miejscowościach. Obecnie rozpoczęto etap budowy 
promenady w Międzywodziu. Jest to taki sam etap, jaki rozpoczęto w ubiegłym roku o 
tej porze: Starostwo, Wojewoda, Urząd Morski, przejęcie terenu na lat 15-cie i 
opracowanie koncepcji rozbudowy.  

- Dnia 1 października odbył się konwent Burmistrzów w Międzyzdrojach w sprawie 
bezpieczeństwa w sezonie 2008. Była Policja, StraŜ, Sanepid. 

- Dnia 3 października odbyło się spotkanie z przedstawicielami radia Szczecin na temat 
współpracy do roku 2010. 
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- Dnia 16 października odbyło się spotkanie w ZGWW w Międzyzdrojach. Walka, 
która trwała długie lata dotycząca modernizacji i budowy naszej kanalizacji i 
wodociągów. Z programu wycięto Gminie Dziwnów zadanie wodociągowe wymiana 
rur azbestowych – 29,8 km. Będą trwały rozmowy między przedstawicielami gminy i 
Związku,  

- Dnia 17 października odbyło się spotkanie z dyrektorem WAM p. Szydłowskim. To 
spotkanie dotyczyło m.in. darowizny, o którą Burmistrz prosił Radę przez okres  

     2 m-cy . Nastąpiła zmiana prezesa w Warszawie i na dziś przekazanie terenu jest 
niemoŜliwe. Gdyby decyzja o przyjęciu darowizny była podjęta w czerwcu to było 
przyrzeczenie prezesa, Ŝe teren ma przejść pod Gminę, 
- 17 października br. nastąpiło otwarcie świetlicy TPD w Dziwnówku. 

 
Ponadto Pan Burmistrz poinformował, Ŝe uniewaŜniono przetarg na realizację inwestycji -pirs 
w Międzywodziu. Wyjaśnił, Ŝe jest określona kwota na realizację pirsu. Przedstawiona oferta 
była o 120 tys. zł. WyŜsza, co nie wchodzi w rachubę. 
 

- dziś podpisał konkurs na koncepcję odwodnienia na Dziwnówek, Osiedle nad Dziwną, 
południową część Międzywodzia.  

- -zakończono inwestycję: ul. Mickiewicza w Dziwnówku, ul. Przymorze – w trakcie 
ukończenia, ul. Krzywa do 30 listopada. 

 
Dodał, Ŝe w temacie świetlicy w Dziwnówku były róŜnego rodzaju dyskusje dotyczące terenu 
przyległego do świetlicy w Dziwnówku i Jeziora Wrzosowkiego. Obecnie są wymieniane 
pisma pomiędzy Starostą, a Urzędem. Osobiście Burmistrz uzgodnił ze Starostą pewne zasady 
bardzo korzystne wydzierŜawienia terenu. Nie przedstawi dziś sprawy, poniewaŜ pisma są w 
drodze. Teren wystawiony do dzierŜawy to 60 m2. Gmina będzie dzierŜawcą przez długie 
lata. 
Burmistrz poinformował, Ŝe jest w kontakcie z firmą, która chce otworzyć szkółkę  
windsurfingu i wypoŜyczalnię. 
Opłatę dzierŜawną w duŜej części pokryje ta firma 

- przyznano stypendium za bardzo dobre wyniki w nauce i osiągnięcia sportowe 8 
uczniom Szkoły Podstawowej i 4 uczniom Gimnazjum. Jest w  tym temacie Uchwała 
Rady. 

W sprawę byli zaangaŜowani p . radna Szafran i p. kierownik ZOOiK p. Buda. 
 
- w połowie września zostało wydane opracowanie w sprawie komunalizacji portu w 

Dziwnowie. Proponuje Radzie za 10 dni zorganizowanie spotkania w tym temacie. 
 
Burmistrz  dodał, Ŝe jaki stan techniczny nabrzeŜy jest w porcie Dziwnów to wie bardzo 
dobrze. Jest szansa, Ŝe przed komunalizacją portu Dziwnów wystąpi o ksiąŜki obiektów portu 
Dziwnów. JeŜeli obiekt jest wadliwy, wymaga remontu, to przed podpisaniem komunalizacji 
portu w Dziwnowie moŜemy umieścić zapis, w którym budŜet państwa zobowiąŜe się w 
najbliŜszym czasie, Ŝe Gmina moŜe dostać na remonty, odbudowę nabrzeŜy pieniądze. Jest to 
informacja nieformalna, ale będzie robił wszystko, aby te pieniądze przed podpisaniem 
komunalizacji portu się znalazły.  
 
- wczoraj odbyło się w Szczecinie spotkanie na temat „Szlaku Zachodniopomorskiego”. 
Gmina weszła w program w zeszłym roku. Pieniądze dla udziałowców tego Szlaku 
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podzielone są na dwie grupy: „łatwiejszy pieniądz” z Warszawy, do tej grupy Gmina 
Dziwnów nie naleŜy i od Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego. 
Burmistrz otrzymał informację, Ŝe niektórzy w ogóle nie są przygotowani w 90% do 
otrzymania tych pieniędzy. Mają się przygotować do końca czerwca przyszłego roku, ale jest 
prawdopodobieństwo, Ŝe nie zdołają tego zrobić. Istnieje moŜliwość, Ŝe w miejsce podmiotu, 
który odpadnie wejdzie nasza Gmina, ale musi być, przygotowana. Powiedział, Ŝe zrobi 
wszystko, aby do czerwca – lipca 2009 Gmina była przygotowana. 
 
Radna p. Olszewska – zapytała czy teraz nie dostaliśmy się. 
 
Burmistrz  – odpowiedział, Ŝe to nie zaleŜało od nas. Decydowała o tym Warszawa. 
Świnoujście teŜ się nie znalazło. Dostał się Rewal, który ma bardzo wąską plaŜę.  
Chce przypomnieć, Ŝe Gmina w ogóle nie była wpisana do „Zachodniopomorskiego szlaku”. 
Nieskromnie powie, Ŝe w maju objął urząd Burmistrza, a w lipcu nastąpiło wpisanie. 
 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy 
 
Ad. 3a 
Informacje z wykonania budŜetu za I półrocze 2008 r.( zał. Nr 4) zreferowała p. GraŜyna 
Madońska Skarbnik Gminy.  
Powiedziała, Ŝe ustawowym obowiązkiem Burmistrza było przedłoŜenie Informacji z 
wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2008 r. do 31 sierpnia br. Materiały zostały 
przesłane do Rady Miejskiej i do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie. Wie, Ŝe 
radni zapoznali się juŜ z materiałami. Dodała, Ŝe na dzień dzisiejszy Gmina jest w zupełnie 
innej rzeczywistości budŜetowej.  
W Informacji  za I półrocze nie wszystkie wskaźniki były zadawalające, a przede wszystkim 
niskie wykonanie inwestycji. Obecnie pewne inwestycje są juŜ zaawansowane albo 
zapłacone, niektóre inwestycje nie będą wykonane, o czym radni wiedzą, bo występowano o 
zmianę planu budŜetu na ten rok. Wydatki bieŜące wykonane były zadawalająco, co do 
czasookresu – 45%. Dochody – jest problem ze sprzedaŜą mienia i prawdopodobnie sprzedaŜ 
nie będzie wykonana w 100%. Jest problem z opłatą od czynności cywilnoprawnych. W 
zeszłym roku było wykonanie ok. 1 mln. 200 tys. zł. , w tym roku zaplanowano 700 tys. zł. w 
tej chwili podatek jest wykonany w kwocie przeszło 200 tys. zł.  
Niektóre źródła dochodu są juŜ przekroczone. Z niewykonania wydatków inwestycyjnych 
szacuje się ok. 2 mln zł. „oszczędności”, które przejdą do nadwyŜki na następny rok.  
 
Nie było pytań ze strony radnych. 
 
Ad. 4 
Zapytania i interpelacje radnych. 

Radny p. Stęplewski – zapytanie – skąd upór Przewodniczącego Rady w wydawanie 
odrębnej gazetki? Odnosi wraŜenie, Ŝe są to wybujałe ambicje Przewodniczącego – gazetka 
Rady, Pan Przewodniczący redaktorem naczelnym. Są to koszta. Apelował na poprzedniej 
sesji, aby była jedna wspólna gazetka pół na pół. 
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Radna p. Szafran – 1. Wnioskuję o wykonanie symulacji kosztów utrzymania basenu. 

2. Proszę, aby dojść do porozumienia z Wielkopolską Spółką Gazową jako jedynym 
operatorem sieci gazowej na naszym terenie, aby ułoŜył sieć gazową na ul. Reymonta 
z doprowadzeniem do budynków. 

3. Od niepamiętnych czasów na ul. Kochanowskiego przy wjeździe do wspólnoty 
Mieszkaniowej „ Spółdzielni Zdrój” jest duŜa kałuŜa. Proszę o zlikwidowanie tego 
problemu 

4. Proszę, aby gazetki Nowy Dziwnów i Nad Dziwną posiadały notkę o ilości nakładu 
wydanego numeru. 

Radny p. Mączyński – 1. Panie Burmistrzu wnoszę o podjęcie działania mającego na celu 
skłonienie właściciela nieruchomości przy ul. Dziwna13B(po byłej smaŜalni „Viola”) do 
ogrodzenia swojej nieruchomości, bądź zabezpieczenia na jej terenie naruszonej konstrukcji 
szamba i usunięcia gruzu. Powodem interpelacji jest fakt powszechnego korzystania ze skrótu 
poprzez teren w/w nieruchomości przez dzieci. Na wniosek mieszkańców posesji 
sąsiadujących. 

2. Panie Burmistrzu wnoszę o podjęcie działania w związku z prowadzeniem prac ziemnych 
w gruntach gminnych, polegające na układaniu instalacji wodnych, kanalizacyjnych i 
gazowych, pod powierzchnią ulic i chodników, na okoliczność zapadania się ich nawierzchni 
z powodu niewłaściwej technologii tych prac ziemnych. Ślad tych prac jest widoczny m.in. 
Na ul. Dziwna obok 14,13B, na ul. Niezłomnych. Usunięcie tych usterek w infrastrukturze nie 
powinno obciąŜać budŜetu Gminy. 

3.Panie Burmistrzu wnoszę o rozpatrzenie moŜliwości zlecenia Ośrodkowi Zdrowia 
szczepienia przeciw grypie dla Seniorów, emerytów, rencistów i osób bez stałego źródła 
utrzymania będących mieszkańcami Gminy, na koszt Miasta Dziwnów. 

4. Panie Burmistrzu wnoszę o podjęcie działania by zakończyć fazę budowy placu zabaw 
przy Dziwnej 11. Plac jest ogrodzony, ale nie posiada zamykającej bramki, jak równieŜ 
tablicy informacyjnej i piktogramów m.in. Z zakazem wprowadzania zwierząt. 

5. Panie Burmistrzu wg. informacji uzyskanych w Urzędzie firma „LADA” jest opłacana 
kwotą ok. 1400 zł miesięcznie za gotowość wykonania napraw ulic, chodników, zmiany w 
oznakowaniu dróg. Wykonywanie prac jest płatne oddzielnie. Proszę o zajęcie stanowiska w 
tej sprawie. 

Radna p. Kaczmarczyk:, 1/ Co z dachami pokrytymi eternitem- czy Gmina będzie 
pomagała w utylizacji (dotacje)? 

Radna p. Zawadzka- Fajfer: 1/ Jakiego okresu dotyczyła kontrola NIK? 

2. Czy to prawda, Ŝe ratownicy byli do końca września? JeŜeli to prawda to czy nie jest 
to marnowanie naszych pieniędzy? 

3. Czy to prawda, Ŝe za zorganizowanie Sejmiku dyrektor MOKiS dostał nagrodę i ile? 
Czy takie imprezy nie są w zakresie jego obowiązków? 

4. Zobowiązuję StraŜ Miejską o poinformowanie Gminy Kamień Pomorski o brudzie i 
zanieczyszczeniach na parkingach przy drodze Dziwnówek-Łukęcin. 
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Radna p. Olszewska – 1/ ponownie proszę o postawienie znaku drogowego informującego o 
braku przejazdu –droga zamknięta- przy posesjach p. Nosek, p. Setna itd. 

2/ Proszę o zamontowanie ławek w centrum Dziwnowa 

3/, Na jakim etapie jest budowa promenady w Dziwnowie? Czy jest zgoda Urzędu 
Morskiego. 

4/ Ponownie proszę o oczyszczenie z piasku przejścia na plaŜę między posesjami 108-109 Os. 
Rybackie, przy radarze Os. Rybackie  

4. Proszę o utworzenie na hali dla młodzieŜy naszej Gminy sekcji boksu i podnoszenia 
cięŜarów i zatrudnienia w tym celu instruktora. 

Radna p. Gamrat – 1/ Proszę o ustawienie ławek na terenie nowego placu zabaw przy ul. 
Dziwnej 

2/ Pomiędzy budynkami przy ul. Reymonta, część istniejącej drogi jest drogą Gminną. W 
związku z tym, Ŝe stan drogi jest bardzo zły i jest ona nieoświetlona proszę o podjęcie 
stosownych kroków w celu poprawy istniejącej sytuacji. 

3/ Komisja Rewizyjna zwraca się z apelem o zainteresowanie protokołami z posiedzeń i 
kontroli prowadzonych przez KR i udzielenie odpowiedzi na zawarte w tych dokumentach 
uwagi i wnioski 

4/ Jakie remonty dróg gminnych zostały wykonane z budŜetu na 2008 r.? 

5/ Jakie remonty dróg gminnych zostały/zostaną wykonane z kwoty proponowanej w 
projekcie uchwały? 

Przewodniczący Rady p. Lisowski- 1/ Proszę ponownie o zadbanie o chodniki: 

- 1 Maja (przy drodze do Łukęcina), 

- Kamieńska od ronda, aŜ do przejścia dla pieszych w kierunku Wrzosowa 

2/ Dziwnówek, ul. Wolności w kierunku lasu, vis a vis bramy do Porta Mare jest pozostałość 
betonowa po ciepłociągu. Pozostał „bunkier” wys. 1,5, 3x 3. Są tam zrzucane śmieci. Jest to 
pozostałość Porta Mare. Prosi o rozebranie tego. 

Radny p. Stęplewski – 1/ kilka miesięcy temu zwrócił się do p. Sekretarza w sprawie 
poprawienia wjazdu z ul. Kochanowskiego na teren bloków. Do tej pory nie ma Ŝadnego 
efektu. Zwraca się, zatem bezpośrednio do Pana Burmistrza o interwencję. Obfite opady 
deszczu powodują utrudnienie we wjeździe na teren i przejście pieszym. 

Radna p. Haraś – 1/ Oczekujemy wykonania uchwały RM dot. Informatora „ Nad Dziwną”, 
tj. zapłaty za pierwsze wydanie i nie blokowanie wydawania następnych numerów. 
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Radny p. Stęplewski – zwraca się do Pana Burmistrza o podjęcie decyzji polubownego 
załatwienie sprawy, a więc pokrycie kosztów z budŜetu Gminy pierwszego wydania. 
Oczekuje od drugiej strony zrezygnowania z dalszych egzemplarzy „Nad Dziwną” i przejęcie 
stosownej ilości stron w gazetce pt. „Nowy Dziwnów”.  

Radna p. Haraś - wnosi do Pana Burmistrza o wyznaczenie terminu spotkania, do którego 
Pan Przewodniczący w miarę moŜliwości by się dostosował.  

Radna p. Zawadzka – Fajfer – zgłosiła duŜą ilość nieuprzątniętych śmieci na parkingu 
zlokalizowanego po prawej stronie jadąc z Dziwnówka do Łukęcina. 

Radna p. Gamrat – mimo, Ŝe jest to Gmina Kamień, StraŜ Miejska powinna monitować 
konieczność uprzątnięcia śmieci przez Gminę Kamień. Turyści uwaŜają, Ŝe jest to w Gminie 
Dziwnów. 

Radny p. Stęplewski – zwrócił uwagę, Ŝe obrady są notorycznie zakłócane przez dzwonki 
komórek. Prosi Przewodniczącego o zwrócenie na to uwagi. 

Radny p. Henryk Dymerski – 1/ Konieczność zakupu pompy szlamowej dla potrzeb OSP 
Międzywodzie i Gminy Dziwnów. 

 

Przerwa – 12.20 – 12.30 

Ad. 5 

Burmistrz poinformował, Ŝe odpowiedzi na zapytania i interpelacje radni otrzymają na 
piśmie.  

Powiedział, Ŝe chce się odnieść do sformułowania, którego często uŜywa p. Gamrat jak i       
p. Przewodniczący, „Burmistrz ma coś do ukrycia”. 

Dodał, Ŝe gdyby miał coś do ukrycia i nieciekawy Ŝyciorys to nie startowałby na stanowisko 
Burmistrza. Pracując jako Burmistrz nie ma nic do ukrycia i zapewnia, Ŝe jeŜeli by coś 
takiego nastąpiło, to pierwsi się radni dowiedzą, co ma do ukrycia i pojedzie do Wojewody 
złoŜyć rezygnację. Prosi o nie insynuowanie, Ŝe Burmistrz ma coś do ukrycia, bo nie miał, nie 
ma i zapewnia, Ŝe mieć nie będzie. 

Wracając do sprawy biegłego Burmistrz zapytał p. Wandę Gamrat Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej, w którym miejscu odnośnie sprawy ustalania biegłego prawnika, łamie prawo.  

Radna p. Gamrat – zwracając się do Pana Burmistrza powiedziała, Ŝe na wspólnym 
spotkaniu rozmawiano, Ŝe są dwie oferty, ale druga oferta jest oferta była ofertą szefa 
prawnika pierwszej oferty. Z uwagi na to, Ŝe dziekan Rady Radców Prawnych jest osobą nad 
wyraz kompetentna, obdarzoną zaufaniem wszystkich radców prawnych. Pan Burmistrz 
upiera się przy na pewno dobrym prawniku, ale nie jest zrozumiałe, Ŝe Burmistrz chce być 
sędzią we własnej sprawie. Nie mówi się o łamaniu prawa, bo to nie ta kategoria tylko, jeśli 
ma być porozumienie i są dwie propozycje i jeśli jest tak jak Burmistrz mówi to, dlaczego nie 
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chce się przychylić do propozycji Komisji Rewizyjnej. Mówi się o kompromisie, ale ze 
strony Burmistrza jest stanowisko, Ŝe owszem kompromis, ale na moich warunkach, to 
uwaŜa, Ŝe nie ma kompromisu.  

Burmistrz – powiedział, Ŝe wygląda to tak, Ŝe jeŜeli będzie prawnik, którego wskazuje p. 
Gamrat, to będzie dobrze, a jeŜeli będzie prawnik, którego on wskazuje to będzie źle. UwaŜa, 
Ŝe nie powinno się rozgraniczać, Ŝe jeden jest dobry, a drugi zły, bo prawnicy teŜ przysięgę 
składają i wszyscy są osobami kompetentnymi. Prawo zezwala na to, Ŝe Burmistrz wybiera 
prawnika. 

Przewodniczący Rady – dodał, Ŝe Burmistrz wybiera prawnika juŜ ponad rok. 

Radna p. Gamrat – proponuje nie mówić o kompromisie, bo to jest dyktat p. Burmistrza z 
pozycji osoby, która zatrudnia. Mówi się o kompromisie, o porozumieniu, a ze strony Pana 
Burmistrza nie ma chęci porozumienia. UwaŜa, Ŝe dalsza dyskusja jest bezprzedmiotowa. 

Burmistrz – odpowiedział, Ŝe teŜ tak uwaŜa. 

Następnie Przewodniczący odczytał odpowiedzi na zapytania i interpelacje z ostatniej sesji. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zawiadomienia o sposobie wykorzystania informacji 
zawartych w nocie sygnalizacyjnej Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej w 
Szczecinie omówił Przewodniczący. Poinformował, Ŝe w załączniku do projektu uchwały 
została wprowadzona autopoprawka – zał. nr 5 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – akceptuje projekt uchwały 
Komisja Morska – akceptuje projekt uchwały 
Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji po dodatkowych wyjaśnieniach. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Radny p. Dymerski – jego zdaniem podjęcie tej uchwały jest próbą rozbudzenia 
negatywnych emocji społecznych. Składa oświadczenie, Ŝe nie będzie głosował nad 
projektem uchwały.  

Przewodniczący Rady – jeszcze raz przeczytał uzasadnienie do uchwały. Powiedział, Ŝe nie 
robi Ŝadnej łaski przedkładając uchwałę, a w piśmie Dyrektora Kontroli Skarbowej jest 
wyraźnie napisane, Ŝe na to oczekuje. Nie ma dyskusji nad tym czy są jakieś wielkie 
uchybienia, ale są konkretne zarzuty, które przyjmuje się do wiadomości i kieruje do 
Burmistrza w formie wynikającej dokładnie z protokołu kontroli. 
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Radny p Dymerski – poinformował, Ŝe p. Dyrektor ZwiK była obecna na jednym z 
posiedzeń Komisji. „Ktoś” uznał, Ŝe p. Olga nie jest potrzebna, a okazało się, Ŝe była 
potrzebna, aby złoŜyć stosowne wyjaśnienia. Być moŜe obrót sprawy byłby zupełnie inny. 

Przewodniczący Rady – odpowiedział, Ŝe radny czyni róŜne zarzuty, które nie dotyczą 
meritum sprawy. Dyrektor Urzędu Kontroli Skarbowej przysłał protokół i zaŜądał , aby 
wysłać informację co zrobiono z jego protokołem. Nie Ŝądał przeprowadzenia kontroli, 
sprawdzenia zasadności zarzutów, a tylko to co zrobiono z zarzutami zawartymi w protokole. 
Nie jest rolą Rady ustosunkowywanie się do tego czy Dyrektor Kontroli Skarbowej miał 
rację, czy teŜ nie. 

Przewodniczący – autopoprawka – w ostatnim zdaniu uzasadnienia duŜą literą napisać 
„Dyrektor Urzędu Kontroli Skarbowej” 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 13, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/215/2008  w sprawie 
zawiadomienia o sposobie wykorzystania informacji zawartych w nocie sygnalizacyjnej 
Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej w Szczecinie.  
 

Nie głosował radny p. Dymerski 

Ad. 7 

Projekt uchwały z autopoprawką (zał. Nr 6) przedstawił Przewodniczący Rady p. Marek 
Lisowski.  

 Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – akceptuje projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie na sesji po dodatkowych wyjaśnieniach. 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/216/2008  w sprawie 
wskazania kierunków działania Burmistrza Dziwnowa w zakresie nadzoru nad 
działalnością Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Dziwnowie.   
 

Nie głosował radny p. Dymerski 
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Ad. 8 

Projekt omówił Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski. .  

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – większością głosów akceptuje projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Burmistrz – powiedział, Ŝe zadaje sobie pytanie, „czy jestem za budową basenu” – 
odpowiada – tak. Trzeba mieć świadomość, Ŝe są priorytety. Tymi priorytetami są zgodnie ze 
Strategią Rozwoju Gminy: budowa promenady w Dziwnowie, na drugi rok wejście do 
Międzywodzia. Podjęła Rada uchwałę włoŜenia grubych milionów pod drogę Nr 102 w 
perspektywie następnego roku. Znajdzie się te pieniądze, bo jest to nasz obowiązek i jest taka 
potrzeba. Kolejną sprawą jest zobowiązanie wobec ZGWW. Jest przekonany, Ŝe ten projekt 
przejdzie i w mniejszej czy większej części będzie realizowany. Jest obawa, Ŝe nie podołamy 
z budŜetem, jest więcej potrzeb pilniejszych niŜ budowa basenu. W Dziwnowie będzie dwa 
baseny: jeden na „Andrzejówce” i jeden „Nad Dziwną”. Koszt utrzymania basenu przy 20 tys. 
mieszkańców jest około 1 mln. zł. rocznie. Jako gospodarz tej gminy uwaŜa, Ŝe nie stać nas 
na to. Jest za budową basenu, ale uwaŜa, Ŝe nie ma na to pieniędzy i przez dłuŜszy czas nie 
będzie, bo zadania gminne są ogromne. 

Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe jest teraz okres taki, w którym mają płynąć z Unii do 
Polski pieniądze. Oczekiwania są takie, aby z Unii zdobyć pieniądze na basen.  

Radna p. Szafran – oznajmiła, Ŝe zanim zagłosuje chce powiedzieć, Ŝe dla mieszkańców 
Dziwnowa budowa basenu jest bardzo waŜną inwestycją.  Niewątpliwie obiekt ten podniesie 
atrakcyjność naszego miasta i uprzyjemni Ŝycie naszym mieszkańcom. Wiele lat temu 
obiecali tę inwestycję poprzednicy, dopiero obecna władza jest blisko tego pięknego pomysłu. 
Zwraca jednak uwagę czy mieszkańców Dziwnowa będzie stać na utrzymanie tego basenu. 
NaleŜy zdać sobie sprawę z tego, Ŝe basen będzie utrzymywany z pieniędzy Gminy, czyli z 
kieszeni wszystkich mieszkańców Dziwnowa. Jest to inwestycja, która w tak małej 
miejscowości będzie przynosić więcej strat niŜ zysków. Podnoszone są wszelkie koszta 
związane z eksploatacją basenu, dochodzą wydatki związane z obsługą techniczną i sanitarna 
obiektu oraz rachunki za media. Udało się ustalić, Ŝe są to wydatki 1 mln. zł. rocznie. Na 
kaŜdego mieszkańca Gminy przypada 250 zł. w skali roku. Dotyczy to tych równieŜ, którzy 
nigdy nie będą pływali. W tegorocznym budŜecie na budowę basenu przeznaczono tylko 500 
tys. zł., a wstępne kalkulacje podają, Ŝe budowa pochłonie 12 mln. zł. UwaŜa, Ŝe w Gminie 
potrzebnych jest wiele innych inwestycji np. budowa mieszkań socjalnych dla najbardziej 
potrzebujących., dokończenia promenad w Dziwnówku, Międzywodziu , Łukęcinie, 
odwodnienie ulic w Dziwnowie i budowa stanicy kajakowej w Dziwnówku. Czy stać nas na 
taki luksus?.  Prosi o zrobienie symulacji kosztów utrzymania basenu. 

Radny p. Dymerski – w zeszłym roku wnosił o przedstawienie planu organizacyjno – 
finansowego tej inwestycji. Do dziś tego nie ma i nie wie ile będzie to milionów. Nigdy nie 
będzie gwarancji na to, Ŝe środki z Unii będą pozyskane. Obawia się aby to nie spadło na 
barki budŜetu gminnego. 
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Radna p. Olszewska  - powiedziała, Ŝe zaangaŜowała się w to aby w Dziwnowie był basen, 
pomimo tak małej miejscowości. Nie chodzi o sam basen, ale o basen z zapleczem 
rekreacyjnym, odnowy biologicznej. UwaŜa, Ŝe to moŜe przynosić zyski, pozyska turystów, 
mieszkańcom przyniesie zdrowie. Czy nikogo nie interesuje, co Gmina traci?. 
Zainteresowanie jest „Andrzejówką”, „Wenecją”. Co z szarymi ludźmi, co mają sezon od 15 
lipca do 20 sierpnia. „Wy wszystko chcecie, ale dla tych wielkich, nie dla nas”. Nigdy nie 
zrezygnuje z tego aby powstał basen, nie interesuje ją, Ŝe będzie miała „Andrzejówka”, czy 
nowa Wenecja. Oni się zamkną, zrobią enklawę, pozabierają wczasowiczów dając 50 – 80 zł, 
a mieszkańcy będą stali pod bramami i w pas się kłaniali, Ŝeby ktoś przyjechał. 

Radny p. Stęplewski – powiedział, Ŝe od wielu miesięcy problem ten jest bardzo 
kontrowersyjny, a ostatnio bardzo modne są referenda proponuje zastanowić się nad sensem 
przeprowadzenia referendum na terenie gminy Dziwnów.  

Radny p. Kozłowski – pracuje na Hali i słyszy, jak sportowcy, gimnastyczki narzekają, Ŝe 
muszą wyjeŜdŜać na basen do Dziwnówka. Dobrze byłoby, aby w Dziwnowie był taki 
kompleks, z którego na miejscu moŜna by korzystać. Hotel przy basenie i cała infrastruktura 
to są duŜe pieniądze. Przy tak pięknej promenadzie, jaka jest jej wizja, gdy będzie jeszcze 
pogłębiona infrastruktura morska i turystyczna o taki obiekt to na pewno nie przyniesie 
wstydu. Jest przeszło 400 podpisów za budową basenu, młodzieŜ dowoŜona na basen do 
Dziwnówka. Jest teren, jest projekt, w który włoŜono pieniądze. Miało być pozwolenie na 
budowę. Nie trzeba wybudować go jutro, ale nie naleŜy marnować pieniędzy, które juŜ 
włoŜono. Są to przedsięwzięcia, kwota z budŜetu, która została wyłoŜona. Dlaczego 
wycofywać się dzisiaj z tego pomysłu i zaczętego projektu. 

Radna p. Zawadzka – Fajfer – uwaŜa, Ŝe nie bierze się pod uwagę tego, Ŝe 15 ludzi będzie 
miało pracę. Przyjadą grupy, które będą chciały korzystać z basenu. Dziwi się, Ŝe nie dba się 
o to aby ludzie mieli prace.  

Radny p. Stęplewski – powiedział, Ŝe podobnie jak Pan Burmistrz nie jest przeciwny 
budowie basenu. UwaŜają jednak, Ŝe w sytuacji, kiedy budŜet jest taki, jaki jest i nie moŜna 
pozwolić sobie na równoczesną realizację trzech inwestycji tj. basen. Droga 102, nowy 
ośrodek zdrowia. Osobiście jest przeświadczony, Ŝe większość mieszkańców wybierze jako 
priorytetowe inwestycje: budowę ośrodka zdrowia, drogę 102. 

Radny p. Dymerski – powiedział, Ŝe chce się odnieść do zarzutów p. Olszewskiej i p. Fajfer. 
Powiedział, Ŝe jest za tym aby było zwiększenie zatrudnienia w naszej gminie, jest równieŜ za 
budową basenu. Jeśli jednak trzeba ustalać priorytety to zaprasza całą Radę do Międzywodzia 
, aby zobaczyła jaka tam jest infrastruktura komunikacyjna. Zamysł budowy basenu pamięta 
od siódmego roku Ŝycia, ale zawsze były jakieś przeciwności. Jeśli budŜet wytrzyma to nie 
widzi problemu aby basen wybudować, ale zwraca uwagę na inne bardzo waŜne potrzeby. 

Radny p. Mączyński – chce zwrócić uwagę na to, Ŝe jest projekt basenu. Zwracając się do 
radnego p. Stęplewskiego powiedział, Ŝe było referendum, poniewaŜ ponad 400 podpisów 
zostało złoŜonych w kwestii czy budować basen i stąd zostały poczynione wydatki. Chce 
zwrócić uwagę na bardzo  waŜną kwestię jak zaangaŜowanie naszej Gminy w projekt ZGWW 
pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na obszarze gmin Wyspy Wolin” 
zakończy się tym, Ŝe kaŜda złotówka zaangaŜowana w projekt spowoduje przejście danego 
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elementu jak: odcinka kanalizacji, odcinka wodociągu na własność na rzecz Wyspy Wolin, a 
nam pozostanie tylko spłacać kredyty wzięte na ten cel.  

Druga sytuacja – moŜe naleŜałoby szukać innego źródła sfinansowania remontu drogi 102, 
poniewaŜ nadal uwaŜa, Ŝe Gmina jest w Polsce, a droga jest wojewódzka, jest w unii 
Europejskiej i nie wszystkie pieniądze muszą być wyciśnięte z kieszeni podatników tej 
gminy. 

Radny Stęplewski – nie dotarło do niego, Ŝe na terenie gminy odbyło się referendum w 
kwestii basenu. 

Radna p. Haraś - zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

Nastąpiło głosowanie wniosku formalnego; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 11, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 4 większością głosów przyjęła wniosek formalny radnej Haraś o 
zakończenie dyskusji.    
     

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 11, przeciw – 1, 
wstrzymało się – 3 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/217/2008  w sprawie 
wskazania kierunków działania Burmistrza Dziwnowa w sprawie budowy basenu w 
Dziwnowie.    
             

Ad. 9 

 Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Radny p. Mączyński – zgłosił wątpliwość co do właściwej numeracji załącznika do projektu 
uchwały, którym jest uchwała Zebrania wiejskiego.    

Burmistrz – zgłosił autopoprawkę – w &1 bez podawania nr uchwały zebrania sołeckiego.  

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/218/2008  w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dziwnówek na lata 2007 – 2015.    
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Ad. 10 

 Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Burmistrz – zgłosił autopoprawkę – w &1 bez podawania nr uchwały zebrania sołeckiego.  

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/219/2008  w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łukęcin na lata 2007 – 2015.                                                                                                                              

  

Ad. 11 

 Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/220/2008  w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Międzywodzie na lata 2007 – 2015.                                                                                                                              

 

Ad. 12 

 Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały. Wnosi o 
podawanie nazw ulic miejscowości na załącznikach - mapach. 
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Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/220/2008  w sprawie 
uchylenia uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości połoŜonej w 
Dziwnowie.                                                                                                                                                                                                           

 

Ad. 13                                                                                                                                                                               

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały.  
 
Radna p. Olszewska – powiedziała, Ŝe w 2006 r., Burmistrz wystąpił z projektem uchwały 
dotyczącym wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie bezprzetargowym nieruchomości w 
Dziwnowie tj. sąsiedniej nieruchomości 64/5 o pow. 221 m2. W 2007 r. Obecny Burmistrz 
przedłoŜył projekt uchwały o uchylenie tej uchwały. Rada nie wyraziła na to zgody optując za 
sprzedaŜą działki, która znajduje się przy działce nr 64/4  , którą teraz proponuje Burmistrz. 
Czyli 64/5 nie kwalifikuje się do sprzedaŜy natomiast obok 64/4 jest do sprzedaŜy. UwaŜa Ŝe 
Dziwnym jest, Ŝe wycinek się zostawia, a tył się sprzedaje. 
 
Burmistrz – powiedział, Ŝe w perspektywie po komunalizacji portu powstanie nabrzeŜe 
pomiędzy mostem, a basenem zimowym. Wjazd na ten teren jest tylko jedną drogą. 
Sprzedanie tego terenu zawęŜa wjazd na potęŜne nabrzeŜe o pow. około 400 m. W tej chwili 
ten wjazd jest niepotrzebny bo jest tam trzcinowisko, ale gdy będzie tam 400 m nabrzeŜa 
uwaŜa, Ŝe ta działka nie jest do sprzedaŜy.  
 
Radna p. Olszewska – naprzeciwko 64/15 równieŜ została sprzedana. 
 
Burmistrz  – sprzedanie tej działki będzie ograniczeniem wjazdu, który będzie niezbędny.  
 
Radna p. Szafran – jest tam sporo terenu zielonego, czy nie moŜna powiększyć tej działki. 
 
Burmistrz  – musi być tam droga i zaraz są granice portu. 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 4, przeciw – 10, 
wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w sprawie w sprawie 
wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie (dz.64/4 i 156/4).                                                                                                                               
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Ad. 14   

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – akceptuje projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/222/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie bezprzetargowym części nieruchomości połoŜonej w 
Dziwnówku.                                                                                                                                                                                                      

 

Ad. 15   

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/223/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej  w Dziwnówku. (dz.112/1)                                                                                                                               

 

Ad. 16   

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
 
Salę obrad opuścił radny p. Dymerski – stan radnych na sali 14 osób 
 
Radny p. Mączyński – uŜytkownik zajmował teren bezumownie – termin umowy był do 5 
sierpnia br. 
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Burmistrz – za okres ten dzierŜawca zapłaci za bezumowne zajmowanie terenu. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/224/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej na  połoŜonej w Dziwnowie. (dz.99/7)                                                                                                                               

 

Ad. 17 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/225/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie.(dz. 5/4))                                                                                                                               

 

Ad. 18 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Na salę obrad wrócił p. radny Dymerski – stan radnych 15 osób 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  
 
Burmistrz – zgłosił autopoprawkę do & 1 o zapis czasookresu po słowach „na okres do 3 lat” 
dodać „od 15.10.2008 r. do 14.10.2011 r.” 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/226/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie z autopoprawką Burmistrza (dz. 
498/1))                                                                                                                                                                                                                                                                           
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Ad. 19 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały – Wniosek ; urealnić cenę stawek 
dzierŜawy lub działkę do przetargu. 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
 
Burmistrz –   nawiązując do wniosku Komisji Oświaty , powiedział, Ŝe podpisując kolejną 
umowę stawki nigdy nie są niŜsze od porównywalnych innych w Dziwnowie.  
 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/227/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie (dz. 386/2)                                                                                                                               

 

Ad. 20 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie odrzuca projekt uchwały 
Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie odrzuca projekt uchwały. Komisja wnioskuje o 
przygotowanie działki 19/8 do sprzedaŜy. 
 
Radny p. Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty – powiedział, Ŝe na jego Komisji 
padło stwierdzenie, Ŝe tę działkę moŜna wydzierŜawić na rok, a nie 3 lata. W tym czasie 
przygotować dokumenty do sprzedaŜy lub podzielić działkę na mniejsze. 
 
Radny p. Stęplewski – powiedział, Ŝe równieŜ uwaŜa, Ŝe sensownym jest podzielenie tego 
terenu na działki komercyjne i sprzedaŜ. 
 
Burmistrz  – powiedział, Ŝe zakładając, Ŝe Rada nie przyjmie terenu pod dzierŜawę, a 
przygotowanie terenu pod sprzedaŜ potrwa minimum rok, będzie teren leŜał bezuŜytecznie 
bez pieniędzy. 
 
Burmistrz złoŜył autopoprawkę – w & 1 zamiast słów „31 sierpnia 2011roku” wpisać  
„30 września 2009 roku”. 
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/228/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Łukęcinie z autoporawką Burmistrza (dz. 
19/8)                        

 

Ad. 21 

   Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Sugeruje działkę przygotować do 
sprzedaŜy. Sprawdzić czy rzeczywiście jest to teren zielony. 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Wnioskuje o przygotowanie 
terenu do sprzedaŜy.  
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie  akceptuje projekt uchwały. Komisja wnioskuje o 
przygotowanie działki 19/8 do sprzedaŜy. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/229/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Łukęcinie (dz. 114/62)                        

                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Ad. 22 

   Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Zgłasza wniosek o przygotowanie 
terenu do sprzedaŜy, a na rok dzierŜawy. Sprawdzenie czy w okresie dzierŜawy będzie to 
teren zielony. 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Wnioskuje o przygotowanie 
terenu do sprzedaŜy.  
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie  akceptuje projekt uchwały. Komisja wnioskuje o 
przygotowanie działki 19/8 do sprzedaŜy. 
 
Radny p. Mączyński – w związku z sąsiedztwem z działką z poprzedniej uchwały wnioskuje 
o ujednolicenie terminów dzierŜaw dla tych sąsiadujących działek, aby nie było problemów 
ze sprzedaŜą.  
 
Burmistrz  zgłosił autopoprawkę – w & 1 dopisać „od „17 października 2008 r. do 14 
września 2009 r.” 
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/230/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Łukęcinie z autopoprawką Burmistrza (dz. 
114/62)                        

 

Ad.  23                                                                                                                                                                                                                               

   Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Występuje o przygotowanie terenu 
do sprzedaŜy. 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. Wnioskuje o przygotowanie 
działki do sprzedaŜy.  
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie  akceptuje projekt uchwały. Komisja wnioskuje o 
przygotowanie działki 227 do sprzedaŜy. 

Radna p. Olszewska – następna dzierŜawa jest do 30 kwietnia – rolna. Rada ma to 
rozpatrzyć w październiku. Co się działo od kwietnia?  

Burmistrz – takie pytania powinny padać na posiedzeniach Komisji. NaleŜało poprosić 
pracownika w celu złoŜenia wyjaśnień. Dziś w zasadzie powinno być głosowanie. 

Radca Prawny – gdyby wniosek wpłynął miesiąc temu to owszem moŜna naliczyć za 
bezumowne uŜytkowanie. Z drugiej strony moŜe być tak, Ŝe urząd nie wzywał dzierŜawcy do 
wydania terenu. DzierŜawca mógł myśleć, Ŝe dzierŜawa trwa dalej. Nie ma protokołu od tego 
terminu, Ŝe dzień po dniu dzierŜawca tam był. W procesie sądowym kiedy dzierŜawca 
zakwestionuje wydany nakaz płatniczy Gmina przegra.  

Radna p. Olszewska – nie wszystko na posiedzeniach Komisji moŜna wyłapać. Termin 
dzierŜawy jest dziwny. 

Radny p. Mączyński – od 1 maja teren jest zajmowany bezumownie. Radni mogli mieć taką 
wiedzę od dziesięciu dni. 

Radny p .Kapuśniak – jest szereg uchwał niezgodnych z terminami, ta jest sześć miesięcy. 
Czy urzędnik poniesie jakieś konsekwencje? Rada ma głosować coś, co minęło pół roku 
temu. Czy ta uchwała będzie od 1 maja, czy z dniem dzisiejszym? 

Radca Prawny – umowa będzie podpisana z dniem jej podpisywania na okres od 1 maja. 

Radny p. Kapuśniak – pod projektem pani Prawnik podpisuje , Ŝe nie zgłasza Ŝadnych uwag 
formalno-prawnych. Wprowadza radnych w błąd. Dobrze jest coś wydzierŜawić, siedzieć 
cicho, później przyjść do Pana Burmistrza o przedłuŜenie umowy. 
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Burmistrz  – radny głosując za uchwałą moŜe zagłosować, Ŝe umowa będzie zawarta od 1 
maja i nie przekroczy prawa. Jeszcze raz prosi, aby takie sprawy wyjaśniać na posiedzeniach 
Komisji. 

Przewodniczący Rady – zwracając się do Burmistrza powiedział, Ŝe ogłoszona jest dyskusja 
i radni mają prawo pytać na sesji, jeśli są niejasności. Do czasu głosowania radni mają prawo 
pytać. 

Radny p. Stęplewski – zgłosił wniosek formalny o przekazanie projektu uchwały do 
wnioskodawcy do czasu doprecyzowania. 

Przewodniczący Rady – zapytał, kto ma wniosek przeciwny temu wnioskowi? 

Burmistrz  – poprosił o ogłoszenie przerwy w celu poproszenie pracownika o wyjaśnienie 
sprawy.  

Przewodniczący Rady – teraz chodzi o wniosek formalny. 

Nastąpiło głosowanie wniosku formalnego radnego p. Stęplewskiego o odesłanie projektu 
uchwały do wnioskodawcy. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła wniosek radnego p. Stęplewskiego o 
odesłanie projektu uchwały do wnioskodawcy.    

 

Ad. 24 

Projekt chwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – większością głosów odrzuca projekt uchwały. Umowa dzierŜawy trwa do 
stycznia 2009 r. 
Komisja Oświaty – jednogłośnie odrzuca projekt uchwały.   
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuca projekt uchwały z powodu trwania dzierŜawy.  
 
Burmistrz – dyskusja jest na sesji, Ŝe jest projekt uchwały sześć miesięcy za późno, teraz jest 
wcześniej. Ta uchwała upowaŜnia do zawarcia umowy od stycznia. Umowa trwa, ale będzie 
gotowy dokument do zawarcia umowy. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 0, przeciw – 11, 
wstrzymało się – 4 większością głosów odrzuciła projekt uchwały.  
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Ad. 25 

 Projekt chwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.  
Komisja Oświaty – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.   
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  
 
Burmistrz – autopoprawka – w & 1 wykreślić słowa na okres 3 lat , a wstawić „od  1 
listopada 2008 r. do dnia 31 października 2011 r.” 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/231/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie z autopoprawką Burmistrza (dz. 
99/7))                        

 

Ad. 26 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.  
Komisja Oświaty – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.   
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  
 
Burmistrz – autopoprawka – w & 1 dodać „od  5 listopada 2008 r. do dnia 04 lisopada 
2011 r.” 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/232/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Międzywodziu z autopoprawką Burmistrza 
(dz. 90/15)                        

 

Ad. 27 

Projekt chwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.  
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Komisja Oświaty – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.   
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  
 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/233/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie (dz. 83/2)                        

 

Ad. 28 

Projekt chwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.  
Komisja Oświaty – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.   
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłosnie przyjęła projekt uchwały.  
 
Burmistrz – autopoprawka – w & 1 dodać „od  1 listopada 2008 r. do dnia 31 października 
2011 r.” 
 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/234/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie (dz. 278/21)                        

Ad. 29 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

Salę obrad opuścił radny p. Dymerski – stan radnych 14 osób. 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.  
Komisja Oświaty – jednogłośnie akceptuje projekt uchwały.   
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/235/2008 w sprawie  
wyraŜenia zgody na kolejną umowę dzierŜawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 
dzierŜawcą części nieruchomości połoŜonej w Dziwnowie (dz. 213/2)                        
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Ad. 30 

Projekt chwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

Burmistrz – zgłosił autopoprawkę w & 1 dopisać „na okres 1 listopada 2008 r. do 31 
października 2018 r. „ 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – odrzuca projekt uchwały.   
Komisja Oświaty – jednogłośnie odrzuca projekt uchwały.    
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuca projekt uchwały. Komisja nadmienia, Ŝe wykazana w 
treści uchwały nieruchomość moŜe być wykorzystana jako miejsce parkingowe – system 
płatnego parkowania w miejscowościach Gminy Dziwnów – Uchwała N r XXVI/152/2008 
Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 15.04.2008 r.  
 
Radny p. Kozłowski – powiedział, Ŝe członkowie Komisji Oświaty uwaŜają, Ŝe naleŜy 
zrobić wizję lokalną, stąd brak akceptacji. 
 
Salę obrad opuściła radna p. Kaczmarczyk – stan obecnych 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady – jest to jedyne miejsce reprezentacyjne, które moŜe być deptakiem 
do organizowania imprez letnich. Jest to centrum Dziwnówka. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 0, przeciw – 12, 
wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na wydzierŜawienie  nieruchomości połoŜonej w Dziwnówku stanowiącej mienie 
komunalne na okres 10 lat (dz.24/13)                        

 

Ad. 31 

Burmistrz Dziwnowa zgłosił wniosek o wycofanie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad 
projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 jednogłośnie przyjęła wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierŜawy części działki nr 24/13 połoŜonej w Dziwnówku.   

 

Przerwa – 5 min. 
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Ad. 32 

Projekt uchwały omówiła p. GraŜyna Madońska Skarbnik Gminy. 

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – glosowanie na sesji nad poszczególnymi paragrafami.   
Komisja Oświaty – indywidualne głosowanie na sesji .   
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  
 
Radna p. Szafran – radny p. Mączyński powiedział, Ŝe p. Lada ma zawartą umowę z Gminą 
na łatanie dziur. Obliczyła, Ŝe na rok jest to kwota 16 800 zł. Jaki zakres za te pieniądze ma  
p. Lada wykonywać, skoro jeszcze trzeba dołoŜyć 30 tys. Zł. 
 
Skarbnik Gminy  – za 1400 zł jest to gotowość do sprawdzania gdzie jest uszkodzony znak, 
gdzie trzeba coś poprawić. Są to dwie umowy do pilnowania oraz za to, jeśli trzeba coś 
uzupełnić. 
 
Radny p. Stęplewski – uwaŜa, Ŝe powinno to być zadaniem StraŜy Miejskiej – sprawdzanie 
stanu nawierzchni, ewentualnie znaków. 
 
Skarbnik Gminy  – umowa została zawarta na trzy lata i kończy się w kwietniu 2009 r.  

Radny p. Stęplewski – powiedział, Ŝe jest to umowa zawarta sprzed kadencji p. Burmistrza i 
Rady. Wnioskuje, aby przyjrzeć się zagadnieniu i zastanowić się czy w ramach swoich 
poborów tego zadania nie powinni wykonywać straŜnicy miejscy. 

Burmistrz – dodał, Ŝe ta umowa juŜ jest. KaŜdą kolejną bardzo dokładnie analizuje, a 
przykładem będzie to, Ŝe umowa zawarta z firmą „Grabowiecki” ustalona została za 3 
miesięcznym wypowiedzeniem bez uzasadnienia. Jest to przykład, Ŝe stara się w sposób 
przychylny dla Gminy te umowy zmieniać. Przychyla się do wypowiedzi radnych.  

Radny p. Stęplewski – powiedział, Ŝe ma pytanie do Komisji Rewizyjnej, która w podobnym 
składzie, a przynajmniej p. Przewodnicząca, działała w poprzedniej kadencji – czy Komisja 
nie zauwaŜyła przez 3 lata, Ŝe jest to jakaś dziwna umowa? 

Radna p. Gamrat – odpowiedziała, Ŝe w związku z tym, Ŝe Ŝaden z Burmistrzów nie ma 
obowiązku składania radnym szczegółowych sprawozdań z tego, co robi, tudzieŜ 
podpisywanych umów, dziś się dowiedziała o czymś takim. Prosi o uchylenie się od tego typu 
uwag, bo jest to nie na miejscu. Wobec tego od jutra moŜna wprowadzić obyczaj, Ŝe Komisja 
Rewizyjna będzie kontrolowała wszystkie poczynania Burmistrza, Ŝeby wyłapać takie rzeczy. 
UwaŜa jednak to za nierealne. Jest to przekraczanie uprawnień Komisji.  

Radny p. Mączyński – naleŜy ocenić, Ŝe wszystkie składane prośby, interpelacje, pisma od 
rad sołeckich, sołtysów, od obywateli, radnych dot. załatania dziur na drogach, chodników 
powinny świadczyć o niewłaściwym wykonywaniu tej umowy. Usługa była płacona, a firma 
tego nie realizowała.  
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Przewodniczący Rady zarządził przystąpienie do głosowania zgodnie z sugestią Komisji nad 
poszczególnymi paragrafami: 

Zwiększa się dochody budŜetowe: 

1/  dz. 854 kwota 23 151zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis uchwały.  

2/ zwiększa się dochody dz. 750 kwota 1 350 zł.  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis uchwały.  

Zmniejsza się dochody budŜetowe: 

1/ dz. 854 kwota 23 151 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis uchwały.  

Zwiększa się wydatki budŜetowe: 

1/  dz.600 drogi gminne -  Zakup usług remontowych – kwota 30 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 2, przeciw –6, 
wstrzymało się – 6 większością głosów odrzuciła  zapis uchwały.  

2/ zwiększenie wydatków dz.600 drogi gminne –dodatkowe środki na parking – kwota 10 000 
zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 5, przeciw –8, 
wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła  zapis uchwały.  

3/ zwiększenie środków dz. 700- gospodarka gruntami i nieruchomościami – kwota 40 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zapis uchwały. 

4/ zwiększenie środków dz. 750- Urząd Miejski – nagłośnienie sali konferencyjnej – 

kwota 3 000 zł.  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 3, przeciw –9, 
wstrzymało się – 3 większością głosów odrzuciła  zapis uchwały.  

5/ zwiększenie środków dz. 750- pozostała działalność – Rada sołecka M-dzie kwota 1 350 zł. 
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis uchwały 

6/ dz.801 – gimnazjum społeczne – dotacja podmiotowa – kwota 13 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 13, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zapis uchwały 

7/ dz. 851 – przeciwdziałanie alkoholizmowi – kwota 38 700 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zapis uchwały 

8/dz. 852 OPS kserokopiarka – 7 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 12, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 3 większością głosów przyjęła zapis uchwały 

9/ dz. 853 – dofinansowanie zakupu busa dla Stowarzyszenia na Rzecz Osób z 
Upośledzeniem Umysłowym – kwota 15 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis uchwały.  

 

10/ dz. 926 – obiekty sportowe Dziwnów Dolny – kwota 35 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła zapis uchwały 

Zmniejsza się wydatki budŜetowe: 

1/ dz. 710 plany zagosp. Przestrzennego – kwota 200 000 zł.  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 3, przeciw –9, 
wstrzymało się – 3 większością głosów odrzuciła  zapis uchwały.  

2/ dz. 710 – opracowanie geodezyjne i kartograficzne – 40 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 13, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła zapis uchwały 

3/ dz. 851 – budowa ośrodka zdrowia – kwota 335 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 4, przeciw –11, 
wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła  zapis uchwały.  

4/ dz. 851 – przeciwdziałanie alkoholizmowi – kwota 38 700 zł.  
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 13, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zapis uchwały 

5/ dz. 852 – OPS zakup materiałów i wyposaŜenia – kwota 7 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 13, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła zapis uchwały 

6/ dz. 926 – obiekty sportowe – budowa basenu – kwota 500 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 2, przeciw –11, 
wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła  zapis uchwały.  

Skarbnik – są przekroczone wydatki, a nie ma wskazania pokrycia tych wydatków. Okazuje 
się, Ŝe na busa i dotację dla Gimnazjum nie ma pieniędzy. W tym układzie uchwała jest 
niewaŜna, trzeba podać źródło finansowania, albo zwiększyć dochody, albo zmniejszyć 
wydatki.                                                                                                               Wyjaśniła, Ŝe są 
środki 7 mln na lokacie, ale są rozdysponowane pod zadania w budŜecie 

Przewodniczący Rady – zapytał – czy z tego wynika, Ŝe jest na 7 mln do wykonania w 
budŜecie. 

Skarbnik – odpowiedziała, Ŝe tak. Jest ujęty basen, są nie zapłacone zbiorniki, ulice. Środki te 
w całości nie będą wykorzystane na pewno, ale są rozdysponowane i nie wolno ich ruszyć. 

Poinformowała, Ŝe wyliczyła zadania, które nie będą zrobione na około 2 mln zł. W tej chwili 
trzeba byłoby zwiększyć w paragrafie dochodów, gdzie jest juŜ przekroczenie, albo 
zmniejszyć wydatki. Zwiększono wydatki, a nie ma ich źródła pokrycia. 

Pani Skarbnik zaproponowała zwiększyć dochody dz. 758 rozdz. 75814 & 0920 o kwotę 
28 000 zł. 

Przewodniczący Rady – powiedział, Ŝe rozumie, Ŝe jest to autopoprawka w & 1 pkt 
1„zwiększyć dochody dz. 758 rozdz. 75814 & 0920 kwota 28 000 zł.” 

Pani Skarbnik – odpowiedziała, Ŝe tak. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. 

Przewodniczący Rady -  poddając uchwałę pod głosowanie zapytał – kto z radnych jest za 
przyjęciem uchwały ze zmianami? 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 11, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 4 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/237/2008 w sprawie  
zmiany budŜetu Gminy na 2008 r.                         

 



 34

Ad. 33 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz-Wiśniewska.       

Stanowisko Komisji: 
Komisja BudŜetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
Komisja Morska – głosowanie na sesji 
Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
 
Burmistrz – wniósł autopoprawkę – w & 1 po słowach „przez Państwową StraŜ 
PoŜarną” dopisać „lub Gmin ę…” 
 
Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych w głosowaniu za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXXVI/237/2008 w sprawie  ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy poŜarnej za udział w 
działaniach ratowniczych lub szkoleniu poŜarniczym. 
 
 
Ad. 34 
Wolne wnioski 
 
Radna p. Szafran – zakomunikowała, Ŝe chce się wypowiedzieć na temat basenu. 
Powiedziała, Ŝe moŜe ją źle zrozumiano, bo się dość krytycznie wypowiedziała, ale padł 
zarzut, Ŝe jest przeciw zatrudnianiu ratowników i tworzeniu nowych stanowisk pracy. Nie 
zgadza się z tym zarzutem. UwaŜa, Ŝe na dziś nie stać gminy na wydawanie 1 mln zł na 
utrzymanie takiego obiektu. Jest zdania, Ŝe jest wiele innych inwestycji w Gminie Ŝeby 
moŜna było je realizować. Pieniądze, które są przeznaczone na utrzymanie to jest wydawanie 
pieniędzy. Na dziś wie, Ŝe moŜna korzystać z dotacji unijnych i zbudować tak piękny obiekt, 
ale cóŜ po tym, jeŜeli przyjdzie czas, Ŝe nic nie będzie moŜna wykonać, bo wszystkie 
pieniądze będą wydawane na utrzymanie obiektu. UwaŜa, Ŝe ta inwestycja powinna być 
rozwaŜnie przemyślana. 
 
Radny p. Stęplewski – Komisja Morska w kwestii Ŝadnej z proponowanych uchwał nie 
wypracowała stanowiska na posiedzeniu. KaŜda propozycja uchwały skwitowana jest – 
głosowanie na sesji. 
 
Przewodniczący Rady – głosowanie na sesji to teŜ jest stanowisko. 
 
Radny p. Dymerski – uwaŜa, Ŝe koniecznym jest przeprowadzenie inwentaryzacji punktów 
świetlnych w Gminie. Wielokrotnie przez radnych zgłaszany był niedobór. NaleŜy 
wypracować stanowisko gdzie te punkty są potrzebne. W Międzywodziu niedoświetlone są 
ulice: Kasztanowa, Bałtycka, Zwycięstwa. Ma nadzieję, Ŝe Pan Burmistrz znajdzie trochę 
czasu, aby teraz, o tej porze roku dokonać takiej inwentaryzacji.  
 
Burmistrz – powiedział, Ŝe będzie to zadanie domowe dla radnych, którzy głosowali 
przeciwko uchwale dotyczącej sprzedaŜy działki 64/4. Jest to działka, która przylega do 
granic portu. Jest to ładna działka budowlana. Obawia się, Ŝe radni nie słuchali wykonania 
budŜetu za I półrocze w gminie, Pani Skarbnik powiedziała, Ŝe między innymi zagroŜona jest 
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sprzedaŜ, ale radni tego nie słuchali. Działka w Międzywodziu nie została sprzedana i w tym 
roku nie zdąŜy się jej sprzedać, a działka nr 64/4 jest gotowa do sprzedania. Rozumie 
działania Rady, ale chce, aby radni jego działania zrozumieli. Tę działkę chce wystawić do 
sprzedania i wróci z tą działką na następną sesję. Obserwując głosowanie radnych w czterech 
przypadkach: uchwała nr 20, 21, 22 i 27 były propozycje na posiedzeniach Komisji podziału 
tego terenu na działki i sprzedaŜy. Natomiast, kiedy Burmistrz podaje, gdzie budŜet w dziale 
sprzedaŜy jest zagroŜony, to radni to ignorują. Działka jest gotowa, a jest to działka w 
krzakach i dalej taka będzie. Znając ceny rynkowe pozbawiono budŜet kwoty około                 
300 tys. zł. 
 
Radna p. Gamrat – powiedziała, Ŝe w projekcie uchwały jest powiedziane, Ŝe „po 
uprzednim dokonaniu geodezyjnego połączenia przedmiotowych działek”, a Pan Burmistrz 
mówi, Ŝe jest to gotowe do sprzedaŜy? 
 
Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął 
XXXVI sesję rady Miejskiej w Dziwnowie. Podziękował wszystkim za uczestnictwo. 
Godz. 15.30 
 
Protokołowała; Wiesława Matelska 


